

《单词百科:profoundly是什么意思?profoundly怎么发音?profoundly的解释和用法》

英语单词profoundly是什么意思?profoundly怎么读?profoundly怎么发音?简答网为您整理了profoundly的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



profoundly怎么读

profoundly的读音:[prə'faʊndli]

profoundly的意思

1、adv.深深地;深切地;深刻地;极度地;

profoundly的近义词

1、**deeply** adv.极其;至深处;强烈地;(形容程度)深的;

- 2、**extremely** adv.极端地;非常, 很;去;绝;
- 3、**greatly** adv.非常, 极大地;
- 4、**intensely** adv.强烈地;极度;剧烈地;
- 5、**overwhelmingly** adv.压倒地, 无法抵抗地;

profoundly的双语例句

- 1、This film will make every Chinese rethink profoundly.

该片使每个中国人作深刻的反思.

- 2、Campaigning in Iowa, Clinton said she was profoundly saddened and outraged by Ms. Bhutto's assassination.

在爱荷华州参加竞选的她,就贝布托夫人的遇刺表示了沉痛的哀悼和愤慨.

- 3、We are profoundly affected by what happens to us in childhood.

童年发生的事深深地影响着我们。

- 4、It explores the settings, dramatic methods and irony that portray the characters personality profoundly.

在该小说中,海明威主要运用了场景手法、戏剧手法和嘲弄手法塑造人物的个性.

- 5、Agencies are finding it profoundly difficult to reach a consensus.

代理商发现要达成一致非常非常困难.

- 6、It disturbs me profoundly that you so misuse your talents.

你如此滥用自己的才能,使我深感不安.

- 7、Business and economic life were profoundly disorganized.

商业和经济生活遭到严重干扰.

- 8、Any person who is really profoundly humane can't believe in everlasting punishment.

真正非常慈悲的人决不会相信永远的惩罚.

9、Such offences as his profoundly endanger public security.

他这样的犯法行为极大地危及公共安全.

10、Hari was profoundly moved and shed tears.

哈里被深深地感动了,流下了眼泪.

11、This is a book full of profound, original and challenging insights.

这本书充满了深刻、新颖、令人深思的见解。

12、The impaired microvasculature may profoundly affect the coronary flow velocity pattern in the IRA.

结论:微血管床的损害可以影响心外膜冠脉血流动力学.

13、Memory can be profoundly shaped by subsequent experience.

记忆会受到后来经历的深刻影响.

14、Now, as I am approaching middle age, it's Bach's music that touches me most profoundly.

如今我已逐渐步入中年,最使我深心感动的则是巴哈的音乐.

15、In fact, I have already been inexorably and imperceptibly fascinated with you profoundly.

因为冥冥之中,我已经深深地喜欢上了你.

16、The experience had been profoundly disturbing.

这次的体验一直受到极大的干扰。

17、He profoundly believed in his future success.

他深信自己必将成功.

18、He profoundly believed in the future victory of the revolution.

他深信革命将来必然会取得胜利.

以上是简答网为您整理的profoundly怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/profoundly>

